

Referat møte 6 - 16.01.23

Tilstede: Ida, Jonas, Jens, Karina, Axel, Selma, Maria, Omar, Erle

1 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte godkjent og publisert	Karina	Ja
Få kontaktinformasjon til tillitsvalgt og protokoll for saksbehandling på nettsiden <ul style="list-style-type: none">Nettsidegjengen tar det på første møte	Jonas og Karina via Axel	Underveis
Fikse "låste" mapper på drive	Axel	Ja
Finne dato for nettsidekurs <ul style="list-style-type: none">Mikkel foreslår neste HS-møte	Axel	Underveis
Volvoxvinbryggingsstyringsdokumentendring	Jens	Ja
Finne protokoll	Jonas og Ida	Ja
Ta komiteebilder	Omar	Ja
Send julekortbilder til print	Ida	Ja

2 Ris/ros:

«Jeg vil gjerne se bildene fra julebordet og lurte på om dere skal legge de ut på facebookside?

Lykke til dette semesteret!»

Takk! Det har vært noen tekniske problemer i forbindelse med bildene, men vi er i dialog med fotografen.

«To spørsmål til kalenderen:

1. Hvorfor stater uka på søndag?

2. Kunne dere lagt til ukenummer (f.eks. til venstre for ukas første dag)?»

Takk for spørsmålene. Vi tror uken starter på søndag siden vi bruker en amerikansk nettsidebygger. Innspillene skal tas opp med webansvarlig.

«HS burde danne fast avtale med studenterytten at hver første fredag i februar blir avholdt til krabbe.»

Studenterytta holder dessverre ikke av datoer, men vi gjør vårt beste for å sikre riktige datoer for våre arrangementer.

3 Prioriterte saker

- Styret fikk besøk av stormester og en innføring i Den Røda Ulv

4 Komiteer (oppdatering)

Leder

- Har hatt kalendervisning med NV-gangen
- NV-kjøkkenet har fått nye paninijern
- Søknad fakultetet har sendt om oppussing av kjøkkenet er under vurdering
- Har laget nye skjema for kontorbooking og kontortilgang
 - Kalender er med gammel gmail-konto som ikke brukes lenger
 - Prøver ut spreadsheet kalender for semesteret

Kasserer

- Frifond foretrekker at komiteer samler mindre søknader til en stor

Nestleder

- Har jobbet mye med planlegging av Åre

Sekretær

- Har skrevet protokoll for saksbehandling og forslag til info som skal leges til på nettsiden angående tillitsvalgt
- Skal fylle på kiosken

Faddersjef

- Har tatt komitebilder
- Jobber med planlegging av Åre

Arrkom

- Jobber med å finne hyttevakter til Krabbe og har hatt billettslipp
- Har mistet nestleder, men finner en ny på neste møte (23. Januar)
- Prøver å få til en american gamenight temakveld i slutten av mars

Bedkom

- Fremtidige arrangement vi jobber med:
 - Første møte i morgen
 - Alumnikveld (9. feb)
 - Avfall Norge (25 jan kl 17)
 - NovaSea sammen med Ægir (8.feb)
 - Yara (7 mars)
 - HAV (1. mars)
 - Åkerblå (15. mars)
 - Skal finne på noe sosialt

Nukleomedia

- Promogruppen ønsker mer frihet
- Ønsker økonomigjennomgang da vi trenger sannsynligvis å bruke sit-midler på å få ut en avis før ny søknad
- Har kalt inn til første møte

Kontorkom

- Neste møte er neste uke engang
- Vårplaner: Bake-Off

5 Undergrupper (oppdatering)

Bumblebeats

- Første møte neste mandag
- Forbereder til Jubileum

InVitro

- Brygget nå i helgen før semesterstart
- Planlegger tidspunkt for novemberølsmaking

Revyen

Shanglelauget

SkeiV&A

Spanskymisten

Trollkom

V&A Allsidighet

V&A Klatring

V&AIL

Vokalium

6 Andre saker

6.1 Engasjement i linjeforeningen

Det ble diskutert hvordan man kan skape tilhørighet og engasjement for linjeforeningen. Det ble konkludert med at å fokusere mye på fadderuken og å jobbe med informasjonskanalene våre har høy prioritet.

6.2 Jub-uken

Det ble foreslått ideer til jubuken.

6.3 Møter

Det ble avtalt at HS skal ha møter annenhver uke, med mindre det noe som krever umiddelbar oppmerksomhet. Neste møte blir søndag 28. januar.

6.4 Vinter OL

Arrkom har mye å jobbe med på samme tid som vinter OL så det ble diskutert om en annen komite kan ta over ansvaret. Det ble snakk om at kontorkom tar over arrangementet eller at arrkom samarbeider med V&A Allsidighet.

6.5 Behandling av personbilder i nukleomendia og linjeforeningen

Det ble snakket om viktigheten av å få tillatelse av individer før man legger ut/trykker bilder av dem.

6.6 Styringsdokumentendring

Det ble fremmet et forslag om en styringsdokumentendring angående volvoxvin. Endringsforslaget som ble stemt over og gikk gjennom var:

«Faddersjef har ansvar for at en tilstrekkelig mengde grønn vin skal lages i forkant av fadderuken»

6.7 Promogruppen

På neste møte skal HS ha en samtale med promogruppen angående hvilke arbeidsoppgaver de har, og hva de ønsker å gjøre i vervet sitt. Det ble diskutert hvilke forventninger HS har til promogruppen og hva som kan gjøres for å forbedre informasjonsflyten mellom de to organene.

7 Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Sjekke hvem som kan opprette dokumenter i disk	Axel	
Kontakt mentorer angående I promotere linjeforeningen	Erle	
Sjekke med Mikkel angående kalender på nettsiden	Axel	
Referat fra forrige møte godkjent og publisert	Karina	
Legge til info om tillitsvalgt på nettsiden	Axel	
Publisere bildene fra julebordet	Axel	